

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
1	(一) 戶外形象區	Outdoor Theme Section	高聳的藝陣旗海飄揚，威嚴的八家將擺出陣勢，歡迎所有蒞臨場館的參觀者。	The splendid clusters of arts troupe flags along with the dignified Ba Jia Jiang are welcoming all the visitors.	西屹設計 有限公司	bod design Co., Ltd.	
2	(二) 主展館	Main Exhibition Hall	用黑光劇場華麗精緻的藝閣意象，向大家介紹藝陣，繼而出現裝置藝術的蜈蚣陣、官將首、宋江陣、金獅陣，最後將以十二婆姐陣為大家祝福。	The arts troupe is introduced with the delicate Ei-Ga image of Black Light Theater. Visitors may see the installation of Centipede Procession, Lead Generals, Songjiang Battle Array, Golden-lion Battle Array, and lastly Twelve Pochie Folk Art Performance.	西屹設計 有限公司	bod design Co., Ltd.	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
4	(三) 影像紀錄區	Document and Archive Section	靜態影像記錄藝陣瞬間的感動、動態攝影將時間鎖在歷史裡，呈現實際藝陣的樣貌。	Still images seize the touching moment of the folk arts troupe performance; while videos keep dynamic time within historical archive, presenting the realistic appearance of arts troupe.		茆庸正	
5	(四) 創意區	Creativity Section	以藝陣為軸向，呈現不同領域多元的表現型態及各式各樣創作及設計風格作品。	Taking arts troupe as the main theme, this section provide expression forms of multiple disciplines and a variety of creations and styles.	集結台灣逾 10 個品牌，如:光彩繡莊、葉朵設計、穎創毛巾工坊、ZABWAY 十月國際、大視設計、回鄉文創等...		